
Wij zijn thuis 
in Brugge

Ontdek onze  
mensen



Een politieke strekking krijg je vaak mee van thuis, bij mij 
was mijn vader me al voorgegaan als CVP-politicus.  
Maar ik blijf het gedachtegoed van cd&v zo mooi vinden: 
de essentie van het menselijke bestaan is dat we het 
delen met andere mensen, zonder mij geen jij en zonder 
jij geen mij. Wij hebben allen onze eigen unieke waarde, 
hoe verschillend we ook zijn. Dus laten we zorg dragen 
voor elkaar en voor onze planeet, opdat we het moois 
waarvan wij kunnen genieten ook gunnen aan zij die na 
ons komen.

De fauw
Dirk

Burgemeester



Wat ligt je nauw aan het hart?
K’en Brugge in m’n erte, maar ook het welzijn 
van alle inwoners ligt me nauw aan het hart.

Wist je dat ... 
ik op 9 november voor 
de zesde keer opa 
werd? Ik heb nu exact 
3 kleinzonen en 
3 kleindochters.

De inwoners van 
Brugge hebben zich 
in december opnieuw 
van hun warmste 
kant laten zien dank-
zij onder meer de 
Warmathon, maar dit 
jaar wordt het nog 
warmer: dan zal de 
Warmste Week in 
Brugge plaatsvinden!”



In de lokale politiek, en zeker in een stad als Brugge, kan je 
écht het verschil maken voor mensen, met concrete oplos-
singen om de stad beter te maken, en voor te bereiden op 
de toekomst. Wat me daarbij boeit is, met een stevige portie 
politieke moed, over het muurtje en over de tijdslijn van 
deze legislatuur kijken. Me grondig informeren, met mensen 
in interactie gaan en vervolgens plannen en handelen met 
visie, dat is mijn ding. In deze uitdagende tijden politieke 
verantwoordelijkheid mogen dragen is een voorrecht! 

Esquenet
Minou

Schepen



Wist je dat ... 
buiten sporten voor mij de 
perfecte manier is om mezelf 
scherp te houden? Zo kan 
ik de zaken steeds fit en met 
een frisse blik aanpakken!

Wat ligt je nauw aan het hart?
Om een gezonde stad te zijn, in alle bete-
kenissen van het woord, zal ik altijd waken 
over een voldoende groot aanbod natuur en 
groen, een positieve economie en een duur-
zame landbouw, die lekkere, eerlijke en lokale 
voeding produceert. 



De energiecrisis is groot en maakt 
de factuur voor velen zeer hoog 
tot onbetaalbaar. 
De rekening betalen kunnen we als stad niet, maar we  
willen wél alles in het werk zetten om mensen te helpen om 

1) minder te verbruiken en 2) indien mogelijk zelf energie 
op te wekken. 

We richten energieavonden in en we sturen energiecoa-
ches de baan op om onze inwoners op maat en doelge-
richt te helpen hun woning energiezuinig te maken. 

Ik wil bouwen aan een duurzame stad, waar het ook 
goed leven zal zijn voor onze kinderen.”

- Minou Esquenet



In de nadagen van de jaren 68 was ik student in Leuven. 
Een periode van activisme. Na mijn studies terug in  
Brugge leidde het sociaal engagement al vlug naar de 
politiek. Met Patrick Moenaert als jongerenvoorzitter 
voerden we leuke maar sterke oppositie. Als voorzitter 
van de stedelijke jeugdraad van Brugge zette ik mijn 
eerste beleidsstappen.

          Wat ligt je nauw aan het hart?
Mijn job als leersecretaris in de middenstandsopleidingen 
(Syntra) was ook inherent verbonden aan mijn interesses: 
Jeugd-Onderwijs-Zelfstandigen

Jonckheere
Paul

Raadslid

Om mijn opleiding in het sportkot te Leuven in 
ere te houden blijf ik in beweging met tennis en 
scheidsrechter in het jeugdvoetbal U17.



Als kind en als leider was ik altijd zeer actief in KSA.  
Later ook in Kazou, het sociale zit in mijn bloed.

Omdat CD&V een partij is met een sociaal gelaat en 
daarnaast ook staat voor law en order, was het een logi-
sche stap om mij te engageren in de politiek. Ik sta graag 
tussen de mensen en weet zo wat er leeft in de Dorps-
straat. Zo kan ik de stem van Bruggelingen en anderen 
vertolken in het stadhuis en het parlement.

Demon
Franky

Schepen



Wat ligt je nauw aan het hart?
Mijn hart gaat uit naar het verenigingsleven, 
vroeger als schepen van jeugd en nu als schepen 
van sport draag ik mijn steentje bij voor de vereni-
gingen. Als schepen van stadsontwikkeling bouw 
ik mee aan de toekomst van onze stad. Ik vind het 
daarbij belangrijk dat oud en jong zich hier thuis 
voelen. Ik heb ook aandacht voor Monumenten-
zorg en waak erover dat ons historisch erfgoed 
en de geschiedenis van onze stad behouden blijft 
en gecombineerd kan worden met vernieuwende 
elementen. Op federaal niveau is veiligheid mijn 
stokpaardje. Ik probeer hierin ook een brug te slaan 
naar onze stad.

Wist je dat ... 
Mijn vrouw Veerle en ik 
tijdens onze reizen vaak in of 
op het water te vinden zijn.



Een blijvende bezorgdheid om de welvaart van onze 
kinderen en kleinkinderen. De verantwoordelijkheid nemen 
om verder de armoede te bestrijden. Mijn ervaring vanuit 
het onderwijs en is steeds om oplossingsgericht en  
verbindend te werken.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Een goede seniorenwerking, aandacht voor kansarmen, 
belang van vrijwilligerswerk en onderwijs.

KnockaertCarlos

Raadslid

Ik ben een fervente wandelaar,  
maar van grote afstanden. 

Je kan mij elk weekend wel ergens in het Vlaamse 
landschap aantreffen, wandelend natuurlijk.  
Ik heb reeds 22 keer de dodentocht van  
Bornem uitgewandeld.



Een gele doos kan een leven redden. 
Voortaan kan elke zorgbehoevende 
Bruggeling een gele doos ophalen 
bij een Brugse apotheker. In de doos 
zorgden we voor een gelijkvormige 
medische fiche.”

Meer info via brugge.be/geledozen

- Pieter Marechal



Cd&v Brugge kiest voor een warme stad waarin iedereen 
zich thuis kan voelen. Wij christendemocraten laten wie 
het moeilijk heeft niet in de steek én steunen alle Brugse 
initiatiefnemers! Buurtwerkingen, onze vele sterke  
verenigingen, ondernemers,… ze maken allemaal onze 
stad sterker en dus staan wij aan hun kant. 

Marechal
Pieter

Schepen



Wat ligt je nauw aan het hart?
Ik ben dankbaar dat ik als schepen aan de slag 
mag met de bevoegdheid welzijn. Het leven van 
mensen beter maken en zij die het moeilijk hebben 
kunnen helpen, dat is mijn drijfveer. Zoals met de 
mantelzorgpremie die we verhoogd hebben. 

Wist je dat ... 
ik samenwoon met Helena 
en onze hond Napoleon in 
Sint-Andries?



Omdat enkele gedreven cd&v-ers me dat vroegen.  
Gepraat, geluisterd, overlegd, getwijfeld en niet beklaagd. 
En uiteraard omdat ik interesse had en heb in het reilen 
en zeilen van een stadsbestuur.  

Blontrock
Nico

Schepen



Wat ligt je nauw aan het hart?
Alles ligt me na aan het hart (Brugge, he…), maar ik 
heb toch een stevig boontje voor cultuur. Met een 
extra stevig boontje voor alles wat met muziek te 
maken heeft. 

Wist je dat ... 
Na 38 jaar ochtendradio 
maken en 21 jaar om halfdrie 
’s morgens opgestaan te 
hebben, blijf ik van de  
ochtend houden. Ik wip 
meestal rond 5 uur m’n bed 
uit. Mocht het kunnen, ben 
ik om halfzes op kantoor.

Vroege  vogel!



Cd&v Brugge gaat met 2 boegbeelden naar de 
gemeenteraadsverkiezingen in 2024.  
Dirk De fauw zal de lijst als kopman trekken en 
Franky Demon neemt de 3de plaats op  
de Brugse cd&v-lijst.

De partijraad van de Brugse 
cd&v heeft er eveneens voor 
gekozen dat De fauw - als 
hij herverkozen wordt tot 
burgemeester van Brugge 

- tijdens de volgende 
legislatuur de  
burgemeesterssjerp 
doorgeeft aan huidig 
schepen Demon. 

De fauw      Demon
Verder met team



Dirk De fauw heeft de 
voorbije 4 jaren van deze 
legislatuur bewezen dat 
hij een echte burgervader 
is voor Brugge. Door zijn 
gedegen dossierkennis, 
gecombineerd met zijn 
joviale kwinkslag, zorgt hij 
voor een collegiale sa-
menwerking van de drie 
coalitiepartijen. Zorgzaam-
heid en duurzaamheid zijn 
de kernwoorden van zijn 
beleid. Ook geboren en 
getogen Bruggeling Franky 
Demon is een beleidsman 
in hart en nieren, die 

perfect aanvoelt wat er bij 
de Bruggeling leeft.  
Hij is altijd aanspreekbaar,  
heeft een no- nonsense  
mentaliteit die erg  
gesmaakt wordt.  
Zowel op nationaal als  
op lokaal vlak speelt  
hij al jaren een toon- 
aangevende rol.

Zowel De fauw als Demon zijn 
doorgewinterde beleidsmensen 
met een hart dat klopt voor  
de stad.”



We kunnen niet zonder bussen in de 
binnenstad, maar dit mag niet ten 
koste gaan van de inwoners en hun 
woonbeleving. 

We zijn dan ook bijzonder blij dat de Vlaamse 
overheid elektrische bussen introduceert in  
Brugge en ook het nieuwe openbaarvervoerplan 
zal de verkeersdruk doen afnemen deze zomer.”

- Dirk De fauw



In het ‘middenveld’ bevind ik me het liefst. Ik koester geen 
extremen, maar wel de zoektocht naar compromissen 
waarbij iedereen zich gelukkig voelt.  

Wat ligt je nauw aan het hart?
Verkeersveiligheid, mobiliteit, groene omgeving én een 
veilig gevoel in eigen stad… Ik vind het fantastisch dat ons 
beleid gebaseerd is op de 17 duurzame ontwikkelings- 
doelen.

ScherpereelKarel

Raadslid

Als je mee wil besturen moet je ook het werk-
veld kennen. Daarom draaide ik een namiddag 
mee in de Nieuwe Notelaar, ben ik vrijwilliger in 
de nachtopvang voor daklozen, bezocht ik Rud-
derstove, werk ik actief mee aan een innovatief 
pilootproject tussen onderwijs en opvang van de 
Blauwe Lelie, … 



Ik ben sedert 1988 actief bij cd&v. Ik voelde me er thuis 
omdat de partij zich inzette voor de mensen, zowel voor 
ondernemers, werknemers, landbouwers, zorgbehoeven-
denen werkzoekenden.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Momenteel liggen de thema’s mobiliteit, wonen,  
ondernemen, klimaat, milieu, jeugd mij nauw aan het hart.

DecleerHilde

Raadslid

Mijn GSM bevat veel foto’s van voorbeelden in 
andere steden om zo inspiratie op te doen  
voor Brugge.



Omdat cd&v steeds kiest voor dialoog en luistert met een 
hart voor de burger. Ik ben zelf oplossingsgericht en sluit 
qua politieke stijl dan ook het dichtst aan bij cd&v.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Ondernemen, leven en wonen, jeugd.

Logghe
Joannes

Raadslid

Ik heb na mijn lerarenopleiding een bachelor 
na bachelor gevolgd ‘instructor dans’ en heb 
daarna jaren dansles gegeven bij Fedes en 
Dansschool Ramon. Ik was enkele jaren jurylid 
op nationale danswedstrijden en heb zelf auditie 
gedaan voor het populaire televisieprogramma 
So You Think You Can Dance.  



Mijn ouders waren en zijn actief in het verenigingsleven 
en in de parochie en ze dragen op velerlei wijze zorg voor 
velen. In mijn verschillende vrijwillige engagementen volg 
ik dat inspirerende voorbeeld. Door die inzet en door mijn 
jarenlange loopbaan in het bisdom heb ik het zuivere en 
duidelijke profiel van een christendemocraat. 

Wat ligt je nauw aan het hart?
Een drieluik: kerk en religieus erfgoed; zorg, welzijn en 
armoedebestrijding; cultuur, verenigingsleven en  
vrijwilligerswerk. 

Van BelleghemDoenja

Raadslid -
Fractieleider

Ik ben een fervent liefhebber van 
rockmuziek - dat spoort perfect met 
mijn alter ego dat zoekt naar stilte en 
verdieping.



We zijn heel fier dat Vlaanderen 
onze Musea Brugge erkend heeft 
als cultureel-erfgoedinstelling. 

Een nieuw beleidsplan zal de werking nog 
versterken, met als een van dé doelen de 
kaap van het miljoen bezoekers te ronden  

in 2024.”

- Nico Blontrock



De gelaagdheid van de maatschappij vind ik terug in 
cd&v-Brugge. ’t Is een ideale plek om verbindend aan 
politiek te doen.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Ziekenhuisbeleid, sociale huisvesting en armoedebleid.

DemarestJos

Raadslid

Als vrijwilliger in hart en nieren, levenslang, kan 
ik ook mijn verhaal kwijt in de politieke besluit-
vorming. De stem versterken van mensen met 
een zorgnood, is mijn oranje draad.



Zoeken naar oplossingen, wikken en wegen, … Niet me-
teen de partij van roepers, maar van werkers. Positiviteit, 
teamwork, ondernemen, empathie, sociaal, oog voor  
iedereen, leven tussen de mensen: het zijn eigenschap-
pen van mezelf die ik ook bij cd&v terugvind.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Het was en is nog steeds mijn intentie om de politiek 
en het vertrouwen in de politiek terug wat dichter bij de 
mensen te brengen, we dienen het een gezicht te geven!  
Ik voel mij betrokken bij thema’s waar de Bruggelingen 
wakker van liggen, al is dat ook maar van een losliggende 
straatsteen. 

Stubbe
Olivier

Raadslid

Wie mij kent weet dat ik een bezige bij en sportief 
ben. Ik speelde vroeger bij elke voetbalploeg in 
Brugge Noord. Bij Zeehaven Zeebrugge, RFC 
Lissewege en bij Dudzele. Nu probeer ik geregeld 
nog eens te gaan lopen.



Ik geloof echt nog in de christendemocratische ideologie. 
Wij willen niet alle verantwoordelijkheid enkel bij de 
overheid of bij individuen leggen. Wij kiezen echt voor de 
middenweg: eigen verantwoordelijkheid, maar wel een 
overheid die bijspringt waar het moet. Zeker in Brugge 
zijn we eigenlijk nog een echte volkspartij met een super 
sterke en fijne ploeg.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Leefbaarheid, veiligheid, ondernemen en klimaat liggen 
me nauw aan hart. 

De Vos
Alexander

Raadslid

Ik heb een passie voor de zee en zeil  
dan ook heel graag.



Ik ben al mijn ganse leven een overtuigde christen- 
democraat. De stap naar cd&v was dan ook niet meer 
dan logisch..

Wat ligt je nauw aan het hart?
Gezondheid, welzijn en personen met een beperking. 

MatthysMartine

Raadslid

Ik ben een liefhebber van harmoniemuziek.  
Ik zet me dan ook in voor de Koninklijke 
Scoutsharmonie Sint-Leo.



Na een lange carrière in de journalistiek, eerst bij Focus 
en daarna 20 jaar bij VTM, specialiseerde ik mij als royal-
tywatcher, protocol- en etiquetteconsultant. Pas in 2019 
zette ik mijn eerste stappen in de lokale politiek. 

Wat ligt je nauw aan het hart?
Als gemeenteraadslid wil ik vooral een stem geven aan 
diegene die het minst gehoord worden, zoals nieuwko-
mers en minderheidsgroepen. Als inwoner van de Brugse 
binnenstad blijf ik ijveren voor een leefbare stad waar 
jong en oud zich thuis voelt. 

BalfoortBrigitte

Raadslid

Ik schreef intussen tien boeken over het konings- 
huis en over hedendaagse etiquette en ga daar-
over in heel Vlaanderen spreken. Vorig jaar haalde 
ik mijn diploma van lerares Nederlands vanonder 
het stof en geef weer met veel plezier les, onder 
meer aan anderstaligen.



Brugge is gekend voor de  
waterwegen doorheen de  
binnenstad. Water trekt mensen 
aan en we bekijken daarom hoe 
we nog meer kunnen inzetten op 
waterrecreatie op onze reitjes.
Een uitbreiding van de zwemzone aan de Coupure met 
zone voor sportzwemmers, suppen, reddend zwemmen, 
waterpolo, … Deze zomer wordt de waterrecreatiezone 
aan de Coupure the place to be.”

- Franky Demon



Belangrijk is dat ik mij goed voel bij cd&v Brugge! 
We zijn een partij die zich inzet voor het algemeen belang 
op een empathische wijze, dus waarbij we meeleven met 
de Bruggeling.

Wat ligt je nauw aan het hart?
De ontwikkeling van Zeebrugge en in het bijzonder de 
oude vismijn. Woonbeleid, vreemdelingenbeleid,  
ruimtelijke ordening, een hoogtechnologische  
Stad Brugge en parkeerbeleid.

BossuytWouter

Raadslid

Ik geniet van werken, Bourgondisch leven met 
familie & vrienden, paardrijden, zwemmen,  
lezen en gamen.



Ik wil de burgers een stem geven. Omdat ik zowel als 
werknemer en als werkgever aan de slag ben geweest ken 
ik de moeilijkheden van beide partijen.  
Door bovendien graag naar de bekommernissen en  
levenservaringen van mensen te luisteren hoor ik zaken die 
mensen bezighouden en besef ik dat de politiek daar veel 
van kan aanpakken. 

Wat ligt je nauw aan het hart?
Ondernemen, eenzaamheid en kinderarmoede. 

De SmetEllen

Lid Bijzonder Comité

Ik ben afgestudeerd als medisch laboratorium 
technoloog. Hierna heb ik in het labo van twee 
Brugse ziekenhuizen gewerkt. Na 18 jaar ben ik 
een andere uitdaging aangegaan en hebben mijn 
man en ik 2 garages overgenomen en een  
carrosserie opgestart.



Oorspronkelijk uit sympathie voor onze burgervader Dirk 
De fauw. Ondertussen heb ik veel interessante mensen 
met grote dossierkennis ontmoet. “Politiek” kan dan toch 
nuttig en zelfs hartverwarmend zijn.

Wat ligt je nauw aan het hart?
Sport, armoede en sociale contacten (dienstbetoon), 
maar ook cultuur (specifiek muziek).

LeysGeert

Oud-kinesist KSV Cercle Brugge en de nationale 
ploeg roeien, ex-competitie squasher en voor-
heen tafeltennisser. Tevens Hoofdman Schutters-
gilde St.- Sebastiaan St.- Andries.

Lid Bijzonder Comité



Leys

Lid Bijzonder Comité

Gelukkig zijn, mijn wens voor iedereen. En daarvoor wil ik 
alles geven!

Wat ligt je nauw aan het hart?
Ook als het al eens tegenzit, kan je bij mij rekenen op die 
warme schouderklop. Samen slaan we er ons door.  
Solidair, met jong en minder jong, echt met iedereen.

VandepitteMarc

Als raadslid van Het Bijzonder Comite Sociale 
Dienst, stichtend voorzitter van BAB vzw,  
hoofdman van de Gemene- en Loweiden, lid van 
de schoolraad Olva De Meersen, eredeken  
St. - Elooisgilde is mijn levensmissie: mensen 
samen brengen en genieten. Mensen gelukkig 
maken, daar sta ik voor!

Lid Bijzonder Comité



Guy Rogissart
Voorzitter

Febe Baekelandt
Ondervoorzitter
Coördinator jeugdwerking

Michaël Vandorpe
Sectetaris

Tony Adams
Penningmeester

Charlotte Steel
Voorzitter  
Vrouw & Maatschappij

Georgina Denolf
Voorzitter senioren

Wout Vandersteene
Coördinator Zegget

Björn De Windt 
Lid partijbestuur

Randall Lesaffer 
Lid partijbestuur

Marc Rogissart 
Lid partijbestuur



Doe mee!
We staan voor boeiende en spannende 
 uitdagingen voor onze stad Brugge. 

Het is dan ook belangrijk dat  iedereen vanuit 
zijn ervaring, achtergrond en kennis de kans 
krijgt mee te bouwen aan die mooie toekomst 
voor Brugge.  

Voel je het kriebelen om na te denken  
over één van deze uitdagingen? 

Je kan meedenken in één of meerdere van de  
volgende navigatiegroepen:  
1) Welzijn, 2) Economie, 3) Natuur en leefmilieu,  
4) Vrije tijd, 5) Dienstverlening

 

Neem deel aan Zegget 
Deel je mening als betrokken Bruggeling en ga het  
engagement aan! Iedereen is welkom, als je het maar 
goed meent met ons geliefde Brugge. 
www.zegget.be   wout@zegget.be



Programma
18u30 Ontvangst met drankje en breng een bezoek  
 aan de Zegget standen 

19u00

20u30 Zegget met een drankje en hapje

• Zegget aan onze Burgemeester en Schepenen  
(Bezorg je vraag vooraf via wout@zegget.be) 

• ‘Zelfverlamming’ door Politicoloog Carl Devos

• Slotzegget door Burgemeester Dirk De fauw
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Vives Brugge Xaverianenstraat 10, 8200 Brugge

Gratis toegang en iedereen welkom!
Verplicht vooraf in te schrijven via het  
formulier op de website www.zegget.be 


